
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 15. september 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CA

Hvad vil ministeren gøre for, at der ikke fremadrettet ses sager som den, vi har set på

plejehjemmet Grønnehaven i Helsingør?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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